

Amazing 韩
KOREA 国

8D6N

釜山 / 庆州 / 爱宝乐园 / 首尔

BUSAN / GYEONGJU / EVERLAND / SEOUL

Singapore ✈ Incheon

Tour Code: JKBG

 **Golden**[®]
Destinations



Korea
韩国



Gyeongbok Palace
景福宫



Everland
爱宝乐园



Bukchon Hanok Village
北村韩屋村



Yonggungsa Temple
海东龙宫寺

行程次序, 以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Jagalchi Market
扎嘎其海鲜市场



Taejongdae
太宗台



Bulguksa Temple
佛国寺



SCHEDULE

D1 SINGAPORE ✈ INCHEON ✈ BUSAN (MOB/L)

- ☑ Gamcheon Cultural Village
- ☑ Jagalchi Market
- ☑ Biff Square

*Take KTX to Busan (Economy Class)

D2 BUSAN (B/L/D)

- ☑ National Maritime Museum of Korea
- ☑ Taejongdae (include Danubi Train) (upon available)
- ☑ Yonggungsa Temple
- ☑ Haeundae Coastal Train
- ☑ Cheongsapo Daritdol Skywalk
- ☑ Centum City

D3 BUSAN 🚗 GYEONGJU 🚗 BUSAN (B/L/D)

- ☑ Bulguksa Temple (UNESCO)
- ☑ Cheomseongdae
- ☑ Gyochoon Village
- ☑ Daereungwon Tomb Complex
- ☑ Hwangridan-Gil Road

D4 BUSAN ✈ SEOUL (B/L/D)

- ☑ DIY Kimbap Making
- ☑ Dongdaemun Market
- ☑ Insadong

*Take KTX to Seoul (Economy Class)

D5 SEOUL 🚗 SUWON 🚗 SEOUL (B/D)

- ☑ Coex Mall Starfield Library
- ☑ Everland

D6 SEOUL (B/L)

- ☑ Gyeongbok Palace (include Hanbok Wearing)
- ☑ Bukchon Hanok Village
- ☑ Ginseng Outlet
- ☑ Cosmetic Duty Free
- ☑ Gwangjang Market
- ☑ Myeongdong

D7 GIMPO 🚗 INCHEON AIRPORT ✈ SINGAPORE (B/MOB)

- ☑ Health Liver Shop
- ☑ Hongdae

D8 ARRIVING SINGAPORE

TOURIST ATTRACTIONS:

BUSAN

- ◆ **Gamcheon Culture Village** - "Korea's Santorini." "Korea's Machu Picchu." "Lego Village." These are the many nicknames the Busan neighbourhood of Gamcheon 2-dong Village has earned over the years.
- ◆ **Jagalchi Market** - Korea's largest fish market in South Korea since 1889 is a must-go destination for all seafood lovers out there. The market offers every type of fish and seafood you can imagine. The market is known for their female vendors, who are called "Jagalchi Ajumma", with their passionate enthusiasm in selling goods. You can also eat all the sashimi you wish for a very reasonable price.
- ◆ **Yonggungsa Temple** - Was first built in 1376 by the great Buddhist teacher known as Naong during the Goryeo Dynasty. As the most beautiful temple in Korea, Yonggungsa Temple hangs like a painting at the end of the land where the mountains and the sea meet.
- ◆ **Taejongdae** - Is a natural with magnificent cliffs facing open sea on the southernmost. Its scenic rocky coastal line to the pebble beaches and the relaxing trails surrounded by trees made it to be a must-visit place in Busan.

GYEONGJU

- ◆ **Bulguksa Temple** - The representative relic of Gyeongju and was designated as a World Cultural Asset by UNESCO in 1995. The beauty of the temple itself and the artistic touch of the stone relics are known throughout the world.
- ◆ **Gyochoon Village** - Is a place of learning that has been passed down for a thousand years. In the Silla era, national university was called Gukhak, in the Goryeo era it was called Hyanggak, and in the Joseon era it evolved into Hyanghyo. Hyanghyo and other attractions such as the former residence of Choi Min-wong in Gyeongju are the center of the Gyochoon experience.
- ◆ **Cheomseongdae** - The "oldest observatory in the East", is a stone building that you will find more scientific the more you learn about it. The top of Cheomseongdae is round and the bottom is square, symbolizing heaven and earth. The 365 stones used to build Cheomseongdae represent the number of days in a year. Cheomseongdae is well-known as "Living Fossil of Silla History".

SEOUL

- ◆ **Gyeongbok Palace** - Built in 1395, Gyeongbokgung Palace is also commonly referred to as the "Northern Palace" because it is the furthest north when compared to the neighboring palaces. Gyeongbokgung Palace is arguably the most beautiful and remains the grandest of all five palaces.
- ◆ **Bukchon Hanok Village** - Home to hundreds of traditional houses, called Hanok, that date back to the Joseon Dynasty. The name Bukchon, which literally translates to "northern village," came about as the neighbourhood lies north of two significant Seoul landmarks, Cheonggyecheon Stream and Jongno. Nowadays, many of these Hanoks operate as cultural centers, guesthouses, restaurants and tea houses, providing visitors with an opportunity to experience, learn and immerse themselves in traditional Korean culture.

SUWON

- ◆ **Everland** - It is ranked as the 4th theme park in the world by offering 5 main Festival and exciting entertainments all year around.
- ◆ **Coex Mall Starfield Library** - The most beautiful library. Offers visitors a perfect reading space. With more than 50,000 books ranging from literature to hobbies as well as over 400 types of magazines, visitors are welcome to find pleasure in reading and relax.



✓ 6 Breakfast / 5 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Busan Pork Bone with Sliced Pork
- ★ Braised Pork Galbi with Bean Sprouts
- ★ Braised Pork Ribs in Potato Soup
- ★ Ginseng Chicken Soup
- ★ Jjimddak Cuisine
- ★ Pork BBQ Buffet
- ★ Pan Fried Spicy Chicken
- ★ Lobster Seafood Steamboat
- ★ Bossam & Jokbal Set



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Hotel TT Gupo Busan or Similar Class x3 Nights
- ✓ The Recenz Dongdaemun Hotel or MD Hotel Doksan or Similar Class x3 Nights

NO OPTIONAL TOUR

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Cheomseongdae
瞻星台



Coex Mall Starfield Library
星空图书馆



Gyochoon Village
校村韩屋村

精简行程

第一天 新加坡 ✈️ 仁川 ✈️ 釜山 (机上用餐/午)

- ☑ 甘川文化村
- ☑ 扎嘎其海鲜市场
- ☑ BIFF广场

*乘搭KTX前往釜山(经济舱)

第二天 釜山 (早/午/晚)

- ☑ 国立海洋博物馆
- ☑ 太宗台 (含Danubi列车)
(视抵达时间而定)
- ☑ 海东龙宫寺
- ☑ 海云台列车
- ☑ 青沙浦踏石天空步道
- ☑ Centum City

第三天 釜山 🚌 庆州 🚌 釜山 (早/午/晚)

- ☑ 佛国寺 (世界文化遗产)
- ☑ 瞻星台
- ☑ 校村韩屋村
- ☑ 大陵苑
- ☑ 皇理团路

第四天 釜山 ✈️ 首尔 (早/午/晚)

- ☑ 紫菜包饭DIY
- ☑ 东大门市场
- ☑ 仁寺洞

*乘搭KTX前往首尔(经济舱)

第五天 首尔 🚌 水原 🚌 首尔 (早/晚)

- ☑ 星空图书馆
- ☑ 爱宝乐园

第六天 首尔 (早/午)

- ☑ 穿着韩服游景福宫
- ☑ 北村韩屋村
- ☑ 人参专卖店
- ☑ 彩妆免税店
- ☑ 广藏市场
- ☑ 明洞

第七天 首尔 ✈️ 新加坡 (早/机上用餐)

- ☑ 保肝零专卖店
- ☑ 弘大

第八天 抵达新加坡

观光景点:

釜山

- ◆ **甘川文化村** - 像童话小村般的缤纷色彩, 艺术风情, 更有着亲切可人的居民们, 被CNN报导称为“亚洲最艺术的村落”, 被誉为“釜山的圣托里尼”, 成为知名的文化景点。
- ◆ **扎嘎其海鲜市场** - 韩国最大的水产市场, 自1889年以来是所有喜爱吃海鲜的各朋友必定去的市场。市场除了提供各种各样的海鲜外, 还能体验热情阿珠妈的叫卖声及各式海鲜摆盘的功力, 喜欢海鲜的您能以合理的价格尝试到各种各样的生食海产如生章鱼, 海胆, 帝王蟹等等。
- ◆ **海东龙宫寺** - 是位于韩国釜山机张郡的一座佛寺, 也是韩国唯一一座建在海边的佛寺, 于1376年由高丽恭愍王时期的王师懒翁大+师所建。傍海而居的海东龙宫寺矗立于石崖之上, 仿佛在拥抱着澎湃大海, 参观壮丽寺庙的同时收获绝美的无敌海景, 实属别具一格。
- ◆ **太宗台** - 位于釜山影岛最南端的太宗台, 因新罗的太宗武烈王被这裡的景致迷住, 在此享受射箭而得名。坐拥于美丽的海岸线, 由壮美的悬崖峭壁和葱绿的森岭而构成。

庆州

- ◆ **佛国寺** - 1995年被联合国教科文组织指定为世界文化遗产, 佛国寺被誉为韩国最精美的佛寺, 是迄今香火始终不断的为数不多的寺刹之一。寺内的多宝塔和释迦塔作为韩国最有代表性的古代塔建筑, 1962年被指定为国宝。
- ◆ **校村韩屋村** - 是延续了千年的学习场所, 以特色韩屋而闻名。新罗时代设有国立大学的国学, 高丽时代被称为乡学, 时至朝鲜时代, 演变成乡校。庆州崔富翁故居等景点是校村体验的中心。
- ◆ **瞻星台** - 东方最古老的天文台, 是一座越了解越能发现其科学性的石头建筑。瞻星台顶部是圆形, 下方为正方形, 象征着天和地。建造瞻星台的365个石头, 代表着一年的天数。被称为“新罗历史的活化石”。

首尔

- ◆ **景福宫** - 是朝鲜王朝的主要皇宫, 建于1395年, 位于韩国首尔北部。它是朝鲜王朝建造的五大皇宫中最大的一座。
- ◆ **北村韩屋村** - 位于景福宫、昌德宫和宗庙间, 是与首尔一同走过600年历史岁月的住宅区。紧邻两大宫阙之间的传统韩屋聚落, 依然能看到像树枝般分岔的小巷弄, 更可欣赏600年历史都市的迷人风景。如今这些建筑部分变为传统文化体验馆或韩屋餐厅等, 让旅客能够间接感受朝鲜时代的氛围。

水原

- ◆ **星空图书馆** - 号称韩国首尔超浪漫「星空图书馆」巨型书架惊为天人。这间图书馆最大特色就是高达13公尺的3座大型书架, 围绕著大家, 彷彿走进了童话世界般美妙。
- ◆ **爱宝乐园** - 韩国最大的主题公园之一拥有一项景点, 其中包括一座木质过山车, 它曾经是世界上最开幕时拥有最陡峭和最快的木质过山车, 名为T-EXPRESS。



✓ 6 早餐 / 5 午餐 / 4 晚餐

风味餐:

- ★ 釜山猪肉汤饭
- ★ 辣炖鸡
- ★ 龙虾海鲜火锅
- ★ 特色炖排骨
- ★ 韩式白切肉和猪蹄餐
- ★ 炖排骨马铃薯汤
- ★ 辣炒鸡料理
- ★ 猪肉BBQ自助餐
- ★ 人参鸡汤



酒店住宿 (6晚)

- ✓ 釜山TT Gupo酒店或同级 x3 晚
- ✓ 东大门瑞森酒店或首尔MD Hotel Doksan或同级 x3 晚

全程无自费项目

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

旅游质讯 General Information

• 韩国 SOUTH KOREA •



货币 Currency	SOUTH KOREA WON-KRW 韩币 - KRW	信用卡 Credit Card	* 许多信用卡在韩国都能通用 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate	KRW 1000 = MYR 3.80 1000 韩币 = 马币 3.80 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	SOUTH KOREA : +82 韩国 : +82
电压 Voltage	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	2 Round Pins *Please bring a universal electric plug adapter 两个圆脚头插座 *请自带多功能插座
时差 Time Different	South Korea is 1 hour ahead of Malaysia 韩国标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	Check in Luggage : 30 kg Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过30公斤 <small>*Subject to change* *可随时更改*</small>
气候 Weather	<input type="checkbox"/> Spring 春季 03月 - 05月 Mar to May 24°C - 10°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 06月 - 08月 Jun to Aug 30°C - 15°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 09月 - 11月 Sep to Nov 20°C - 10°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 02月 Dec to Feb 7°C - -8°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type	A330 <small>*Subject to change* *可随时更改*</small>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight: 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL: 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

